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Sak til Produktstyret for Helsenorge 

 

Tittel Evaluering av produktstyremøter 

Saks-ID 9-42/23 

Dato for møtet 30.11.23 

Ansvarlig Erik M. Hansen 

Sakstype Drøfting 

Bakgrunn 

For at produktstyret skal kunne jobbe effektivt, er det viktig at møtene i produktstyret 

fungerer godt. 

Det er ønskelig at produktstyret bidrar til å vurdere hva som er bra og hva som kan bli 

bedre med møtene.  

Formålet med denne saken er ikke å vurdere produktstyrets funksjon i stort, men å vurdere 

selve møtene. Produktstyret gjennomførte en egenvurdering av produktstyrets funksjon sett 

opp mot mandatet for produktstyret i november 2022, sak 10-37/22, Evaluering av 

produktstyrets funksjon.  

Referat fra denne vurderingen er på nhn.no: 

https://www.nhn.no/tjenester/helsenorge/produktstyret-

helsenorge/221110.%20Referat%20produktstyret%20Helsenorge.pdf  

Problemstilling 

Hvordan har produktstyremøtene i juni, september og november fungert, og hva kan vi lære 

av dem? 

Aktuelle spørsmål er: 

- Omfang av saker til møtene – var det for få, passe, for mange? 
- Møteledelse – stramt nok til å komme igjennom sakene på en forsvarlig måte – løst 

nok til å gi alle tid til innspill?   
- Diskusjoner i møtene – holder vi oss nok til det tema som er lagt frem – gir vi nok 

rom for andre innspill/vinklinger? 

https://www.nhn.no/tjenester/helsenorge/produktstyret-helsenorge/221110.%20Referat%20produktstyret%20Helsenorge.pdf
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- Balanse i deltagelsen i diskusjonen – kommer alle til ordet, er det en god balanse 
mellom deltagerne sine innlegg?  

- Balansen mellom innledning/presentasjon og diskusjon – er innledningene for lange, 
bruker vi for mye presentasjon av saker som kunne vært lest i forkant?  

- Omfang av møter – har vi for få, passe, for mange møter? 
- Lengde av møter – er «halvdagsmøter» via Teams tilstrekkelig?  
- Balansen mellom orientering, drøfting og beslutning – har vi funnet en god balanse 

mellom hva vi bli orientert om, og i hvilke saker vi bidrar til å komme videre gjennom 
drøfting og beslutning?  

- Var sakene som ble behandlet relevante? 

- Var saksunderlagene egnet? Var de for kortfattet/for detaljerte? 

Forslag til anbefaling 

Innsikt fra drøftingen brukes til å forbedre planlegging, forberedelser og gjennomføring av 

videre møter i Produktstyret Helsenorge. 


